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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The primary mission of Glass Alliance Europe is to provide a common platform to the European glass industries to enhance the exchange of
information between national and sectoral associations at EU level, thanks to an efficient pooling of resources and expertise.

This platform is also used for the glass industries to coordinate views on common environmental and regulatory challenges, which affect our business.
If the main focus of Glass Alliance Europe is placed on environmental issues, the pool of resources within the association also allows it to cover trade,
social and/or any other relevant common challenge that may arise.

Ultimately, Glass Alliance Europe wishes to help strengthen the voice of glass industries in Europe and to convey a dynamic and responsible image of
the glass industries, which adequately reflects the positive contributions of glass products.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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